



Paweł Krauzowicz – clarinet (Poland)

A clarinetist, Habilitated Doctor (PhD) and Vice Dean at the Department of Woodwind Instruments at the Academy of Music in Cracow.

Born in Poland and graduated with honors as clarinetist at the Academy of Music in Cracow.

These days one of the few clarinetists playing basset horn (alto clarinet variation).

During his career Mr. Krauzowicz successfully accomplished over 900 projects as a clarinetist and basset horn player, leading a lively artistic activity as a soloist, chamber musician and orchestral musician performing all over the world.

In the years 1990-2012 he was a clarinetist of Capella Cracoviensis Chamber Orchestra in Cracow. Recorded with the first Polish Contemporary Music Ensemble MW2 for the Vienna Modern Masters. Still active as a member of bassethorn trio and clarinet quintet of the Mozart Bassethorn Ensemble.

Paweł Krauzowicz - кларнет (Польша)

Кларнетист (Докторантура - PhD) и заместитель декана кафедры деревянных духовых инструментов в Академии музыки в Кракове.

Родился в Польше, как кларнетист, закончил с отличием Академию музыки в Кракове.

В настоящее время является одним из немногих кларнетистов, играющих на бассетгорне (разновидность кларнета).

За время своей карьеры г-н Krauzowicz успешно осуществил более 900 проектов как кларнетист и бассетгорнист.

Ведет активную концертную деятельность как солист, камерный музыкант и оркестровой музыкант, гастролирующий во всем мире.

В годы 1990-2012 он был кларнетистом камерного оркестра Капеллы Cracoviensis в Кракове.

Записал с первым Польский ансамбль современной музыки MW2 для «Vienna Modern Masters».

Постоянная активная концертная деятельность в составе трио бассетгорнов и квинтета кларнетов ансамбля «Mozart Bassethorn Ensemble».